
Звіт секретаря Володимирської  міської ради  
Юхимюка І.М. за І півріччя 2023 року 

 В пункті 3 статті 50 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні» зазначені повноваження секретаря міської ради. Виконуючи  
повноваження секретаря міської ради, за перше півріччя 2023 року мною, у 
відповідності до моїх посадових обов’язків, було організовано та 
підготовлено 2 чергові та 3 позачергові сесії, на яких розглянуто 281 питання 
та прийнято 262 рішення.  

Сесії організовуються та проводяться у відповідності до Закону 
України «Про місцеве самоврядування в Україні» та Регламенту міської ради. 
Для ознайомлення, проєкти рішень публікуються, відповідно до чинного 
законодавства, на сайті міської ради, при нагальній потребі прийняття рішень 
дотримуємося вимог ч.10 ст.9 Закону України «Про правовий режим 
воєнного стану».  Після прийняття їх на пленарних засіданнях, рішення 
розміщуються на сайті міської ради, а окремі публікуються в засобах масової 
інформації (за потребою). 

 Робота постійних комісій ради. 
 

Відповідно до ст. 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні в Володимирській міській раді працює 7 постійних комісій ради, на 
позачерговій двадцять четвертій сесії міської ради 28.04.2023 р. депутатами 
було підтримане 23 голосами рішення «Про дострокове припинення 
повноважень депутата Володимирської міської ради Зінкевича В.О.», 
відповідно склад комісії з питань містобудування, архітектури, земельних 
відносин, лісових та водних ресурсів і агропромислового комплексу 
змінився, залишилися депутати Юнак М.П., Ярош В.П., Гнатюк А.В., 
Чайковська М.Є..  

Дев’ятнадцятого травня 2023 року на черговій сесії міської ради було  
заслухано повідомлення голови Володимирської міської територіальної 
виборчої комісії в результаті прийнято рішення №25/3 «Про заміщення 
депутата Володимирської міської ради» від Волинської обласної організації 
політичної партії «СИЛА І ЧЕСТЬ»  відповідно розпочато повноваження 
депутата Володимирської міської ради VІІІ скликання Лук’янюк Антоніни 
Софронівни. На черговій сесії порушуватиметься питання щодо внесення 
змін до рішення міської ради від 09.12.2020 № 1/12 «Про постійні комісії 
міської ради восьмого скликання». 

Щодо роботи депутатських комісій:  
1. Постійна комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 

захисту прав людини, законності, правопорядку та протидії корупції провела 
3 засідання розглянуто 35 питань; 

2. Постійна комісія з питань соціально-економічного розвитку, 
бюджету та фінансів провела 9 засідань розглянути 64 проектів; 



3. Постійна комісія з питань містобудування, архітектури, земельних 
відносин, лісових та водних ресурсів і агропромислового комплексу провела 
6 засідань розглянуто 226 проектів; 

4. Постійна комісія з питань власності та житлово-комунального 
господарства провела 2 засідання розглянуто 25 проектів; 

5. Постійна комісія з питань освіти, науки, культури, туризму, 
молодіжної політики, спорту і міжнародного співробітництва провела 3 
засідання розглянуто 27 проектів; 

6. Постійна комісія з питань охорони здоров’я, екології та соціального 
захисту населення провела 3 засідання розглянуто 25 проектів; 

7. Постійна комісія з питань торгівлі, послуг, розвитку 
підприємництва та інвестицій провела 2 засідання розглянуто 10 проектів. 

Постійно перед роботою постійних комісій, формується їх графік, 
доводиться до відома депутатів та громаду через засоби масової інформації. 
Засідання комісій відбуваються відповідно до графіку або скликаються за 
необхідності. Забезпечується виконання зауважень та пропозицій постійних 
комісій, висловлених під час підготовки та проведення засідань. 

Після проведених засідань постійних комісій за відповідний період  
проводилося п’ять засідання погоджувальної ради на яких розглядали 
пропозиції щодо проектів плану роботи Ради, розкладу та порядку денного 
пленарних засідань сесії Ради, розглядалися й інші пропозиції з організації 
роботи Ради відповідно до  Регламенту. 
 Депутатами міської ради за перше півріччя подавалися звернення у 
кількості 21. Запитів, які підтримав депутатський корпус - 3.  
 За підсумками першого півріччя, я як секретар міської ради, готую та 
надаю на розгляд ради звіт про хід виконання рішень міської ради, які 
знаходяться на контролі.  
 Дякую депутатському корпусу міської ради за конструктивну роботу, 
що здійснюємо ми спільними зусиллями заради людей, їх інтересів та 
прагнень, в доволі непростий час як для громади так і для всієї країни. Також 
хочу кожному подякувати за підтримку та допомогу нашим захисникам, які 
цілодобово стоять на варті нашої безпеки, жертвуючи власним життям! 
Слава Героям! Слава Україні! 

 
   

 
Секретар міської ради              Іван ЮХИМЮК 


